

**CORPORATE EVENT NOTICE:** Admission par cotation directe  
**EDENRED**  
**PLACE:** Paris  
**AVIS N° :** PAR\_20100630\_03538\_EUR  
**DATE:** 30/06/2010  
**MARCHÉ:** Euronext Paris

Suite à la publication de l'avis PAR\_20100611\_03118\_EUR

---

## I - ADMISSION D' ACTIONS PAR COTATION DIRECTE

Conformément aux informations figurant dans l'avis PAR\_20100611\_03118\_EUR diffusé le 11/06/2010, et comme entériné par les différentes résolutions adoptées par l'Assemblée Générale Mixte de Accor et l'Assemblée Générale Mixte de la société **EDENRED** ("la société") qui se sont tenues le 29 juin 2010, Euronext Paris S.A. a décidé **l'admission sur Euronext Paris des 225.897.396 actions** qui composent le capital de la société **le 2 juillet 2010**, selon la procédure de **cotation directe**.

Diffusion de l'information : Un prospectus a été visé par l'Autorité des marchés financiers ("AMF") en date du 12 mai 2010 (visa n° 10-128). Ce prospectus portait sur l'admission des actions de la société sous son ancienne dénomination sociale ("NEW SERVICES HOLDING"). Le changement de dénomination sociale a été approuvé par l'Assemblée Générale Mixte de la société qui s'est tenue le 29 juin 2010. Ce prospectus a été complété par une note complémentaire ayant reçu le visa de l'AMF en date du 10/06/2010 sous le numéro 10-170. Des exemplaires dudit prospectus et de ladite note complémentaire sont disponibles sans frais auprès de EDENRED, 166-180 boulevard Gabriel Péri - 92240 Malakoff, France, et de Accor, Immeuble Odyssey, 110 avenue de France - 75210 Paris, ainsi que sur le site internet de Accor ([www.accor.com](http://www.accor.com)), de Edenred ([www.edenred.com](http://www.edenred.com)) et de l'AMF ([www.amf-france.org](http://www.amf-france.org)).

## II - CALENDRIER DE L'OPERATION ET ASPECTS TECHNIQUES

- 01/07/2010 (à l'issue de la séance de bourse) : **Publication d'un avis NYSE Euronext mentionnant le cours de référence des actions EDENRED**

Cotation :

Libellé:	EDENRED	Code Euronext:	FR0010908533
ISIN:	FR0010908533	Mnémonique:	EDEN

## III - CONDITIONS D'OUVERTURE DES NEGOCIATIONS LE 2 JUILLET 2010

Les premières négociations des actions EDENRED interviendront sur le système de cotation UTP **à partir**

**du 2 juillet 2010 et jusqu'au 6 juillet 2010 inclus**, sur une seule ligne de cotation "EDENRED", sous le code ISIN FR0010908533 et le code mnémonique EDEN, **dans le groupe de cotation 5.**

- Pré-ouverture du marché : **7h15 (heure de Paris)**
- Ouverture : **9h00 (heure de Paris)**
- Cours de référence : **Cours de référence technique qui sera fourni dans l'avis publié le 1er juillet 2010 après clôture de la séance de bourse**
- Seuil de cotation : **Fixé à +/-20% du cours de référence**

Si le prix excède les seuils à l'ouverture, le marché est réservé pendant 2 minutes. Le nouveau prix de référence utilisé est le seuil précédemment atteint (seuil haut ou seuil bas). Après cotation du premier cours sur la valeur, la cotation s'effectuera selon les règles habituelles du continu en matière de seuils.

**A compter du 07/07/2010, les actions EDENRED seront admises** aux négociations sur le système de cotation UTP, sur une seule ligne de cotation "EDENRED", sous le code ISIN FR0010908533 et le code mnémonique EDEN, **dans le groupe de cotation 11.**

#### **IV - ELIGIBILITE AUX ORDRES A SERVICE A REGLEMENT DIFFERE ET PRET-EMPRUNT**

Les actions EDENRED seront éligibles au SRD à compter **du 2 juillet 2010**. Les négociations sur prêt-emprunt de titres ne débuteront que **le 5 juillet 2010**.

- Code prêt emprunt juillet 2010 : **QS0011202825**
- Libellé : **EDENRED JUL0**
- Mnémonique prêt emprunt : **EDEN0**

\*\*\*\*\*

<b>CORPORATE EVENT NOTICE:</b>	Direct Listing <b>EDENRED</b>
<b>LOCATION:</b>	Paris
<b>NOTICE:</b>	PAR_20100630_03538_EUR
<b>DATE:</b>	30/06/2010
<b>MARKET:</b>	Euronext Paris

Following **PAR\_20100611\_03118\_EUR**

#### **I - LISTING OF SHARES BY DIRECT LISTING**

Pursuant to information provided in the corporate event notice PAR\_20100611\_03118\_EUR issued on 11/06/2010 and as validated by the resolutions approved by the Combined General Meeting of Accor and the Combined General Meeting of **EDENRED** ("the company") that took place on June 29, 2010 Euronext Paris S.A. has decided to **admit on Euronext Paris the 225,897,396 shares** representing the outstanding share capital of the company through the **direct listing** procedure.

Information released in connection with the present listing of shares: A prospectus has been vetted by the Autorité des marchés financiers ("AMF") on May 12, 2010 (visa n° 10-128). This prospectus was related to the admission to listing and trading of the shares of the company under its former business name ("NEW SERVICES HOLDING"). The change of the name of the company was approved by the Combined General Meeting of the company that took place on June 29, 2010. The latter prospectus was updated by a supplement ("note complémentaire") that has been vetted by the AMF on 10/06/2010 with visa number

10-170. Copies of this prospectus and this supplement ("note complémentaire") are available free of charge from the Company's registered office: EDENRED, 166-180 boulevard Gabriel Péri - 92240 Malakoff, France, and from Accor, Immeuble Odyssey, 110 avenue de France - 75210 Paris, as well as on the Internet websites of Accor ([www.accor.com](http://www.accor.com)), Edenred ([www.edenred.com](http://www.edenred.com)) and the AMF ([www.amf-france.org](http://www.amf-france.org)).

## II - TIME SCHEDULE AND TECHNICAL ASPECTS

- 01/07/2010 (after the end of the trading session) : **Corporate event notice to be issued by NYSE Euronext in relation with the reference price of the EDENRED's shares**

### Quotation :

Product name:	EDENRED	Euronext code:	FR0010908533
ISIN:	FR0010908533	Symbol:	EDEN

## III - OPENING TRADING CONDITIONS ON JULY 2, 2010

The first trading of EDENRED shares will take place on the UTP trading system **from July 2, 2010 and up to July 6, 2010 (inclusive)** on a single quotation line "EDENRED" under the ISIN code FR0010908533 and trading symbol EDEN **in the trading group 5**.

- Pre-trading begins: **7:15 am CET**
- Trading begins: **9:00 am CET**
- Reference price: **technical reference price of Edenred shares to be included in the corporate event notice to be issued on July 1, 2010 after the end of the trading session**
- Trading threshold: **+/-20% of reference price**

If the price is outside the trading thresholds, the market will be reserved during 2 minutes. The new reference price used will be the threshold (up or down) reached previously. Once an initial share price has been quoted, trading shall comply with standard rules applicable to thresholds.

**As from 07/07/2010, the trading of EDENRED shares will take place on the UTP trading system on a single quotation line "EDENRED" under the ISIN code FR0010908533 and trading symbol EDEN in the trading group 11.**

## IV - ELIGIBILITY TO ORDERS OF DEFERRED SETTLEMENT AND DELIVERY (DSO) AND LENDING AND BORROWING MARKET

EDENRED shares will become eligible for Deferred Settlement and Delivery (DSO) **as from July 2, 2010**. The Lending and Borrowing market will open on **July 5, 2010**.

- Lending/Borrowing code for July 2010: **QS0011202825**
- Lending/Borrowing designation: **EDENRED JUL0**
- Lending/Borrowing trading symbol: **EDEN0**

\*\*\*\*\*